
Dank  u wel voorzitter, dank statenleden voor het mogelijk maken dat wij hier met zijn allen onze 
zorgen mogen uiten over plaatsing windturbines op Noord Hollands grondgebied te dicht op 
bewoning. 

Mijn naam is Marlein Bong en woon met mijn dochters in zoekgebied 3 Amsterdam Noord ring a 10 
waar het draagvlak 61% negatief is.

Als jonge meid ging ik met vriendinnen naar bijeenkomsten van de JOVD, naast interesse in politiek 
was Ed Nijpels de trekker. Er is geen verkiezing voorbij gegaan dat ik niet op de VVD gestemd heb. 
Maar daar is per direct een eind aan gekomen. Ik schaam me diep, dat ik me al die jaren heb laten 
misleiden. Met de VVD aan de klimaattafels het hoogste woord voerend over klimaat en Parijse 
doelstellingen, blijkt de enige reden het vullen van de zakken van de windlobby te zijn, over 
gezondheid wil niemand horen.

Ja zeggen voor loslaten in de Provincie en ondertussen  Amsterdammers voorhouden, dat dankzij de 
VVD onze provincie als enige nog de 600 meter heeft, blijkt een grote leugen!

De VVD kan het op 2 manieren goed maken:

 Gedeputeerde Stigter te verzoeken  vóór maandag 26 april, pagina 16 van het ingediende 
WOB verzoek over de windturbines te openbaren. Een pagina volledig weggelakken met 
punten waarvoor de gemanipuleerde draagvlakcijfers door de wethouder én gedeputeerde 
gebruikt gaan worden,  is te bizar voor woorden. 

 VVD zeg NEE tegen loslaten 600 meter norm in de omgevingsvisie. VVD zeg Nee. 

Red Noord Holland, red Amsterdam!

Mijn antwoord

Uit de communicatie die ik via  wob-verzoek draagvlakwindmolens kreeg, had ik eerder opgemerkt 
dat de klimaatneutraal OIS onder druk had gezet om rapportage onderzoek eerder uit te brengen om 
de stemming in de provincie op 22 oktober te beïnvloeden. 

Daar vond ik later bevestiging van in de communicatie tussen de wethouder en klimaat neutraal. 

In deze mail stond ook dat (ik citeer) onze inititatiefnemers voor windmolens bij de Noorder IJ plas 
zijn bezig met politieke fracties om amendementen voor te bereiden die de kansen voor windmolens 
in Amsterdam vergroten. Het zou mooi zijn als ‘s ochtends in het nieuws is dat er draagvlak is voor de 
windmolen ambitie. Als 22 oktober niet lukt dan denk ik aan 27 oktober omdat de wethouder 28 
oktober aan gedeputeerde STigter o.a. gaat vragen om financiële medewerking bij het voorbereiden 
van aanwijzingsbesluit windernergie gebied “Noorder IJ Plas” en havengebied SD noord. De 
wethouder kan dan aangeven dat er draagvlak is in deze gebieden voor windmolens (ondanks de 
bekende weerstand van omwonenden in het Zijkanaal H) 

Verslag van het gesprek 28 oktober vond ik in de WOB windturbines bij de provincie gedaan. Daarin 
worden door Wethouder van Doorninck de draagvlakcijfers aangedragen als fantastisch en volgens 
gedeputeerde Stigter moeten andere gemeentes daar een voorbeeld aan nemen. Ze willen de cijfers 
gaan gebruiken om …………….… mee te doen. 



Wij willen weten waar de door ons zeer betwiste cijfers van het draagvlakonderzoek door de 
Wethouder én gedeputeerde nog meer voor wordt gebruikt. En ik kan me zo voorstellen dat de VVD 
en D66 ook willen weten wat voor geheime afspraken de wethouder en gedeputeerde op 28 oktober 
gemaakt hebben.


